
  

 
  

 
 

 

 

 

Zápisnica zo zasadnutia Správnej rady Univerzity veterinárskeho lekárstva a farmácie 

v Košiciach konaného dňa 22.6.2020 o 1300 hod. vo veľkej zasadačke Rektorátu UVLF  

v Košiciach na Komenského ul. č. 73 v Košiciach 

 

 

Prítomní: 13 členov Správnej rady UVLF v Košiciach podľa evidovanej prezenčnej listiny, 

Správna rada UVLF v Košiciach bola uznášaniaschopná. 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Kontrola uznesení 

3. Správa o činnosti SpR UVLF v Košiciach za rok 2019 

4. Výročná správa o činnosti UVLF v Košiciach za rok 2019 

5. Výročná správa o hospodárení UVLF v Košiciach za rok 2019 

6. Návrh na rozdelenie výsledku hospodárenia 

7. Návrh rozpočtu UVLF v Košiciach na rok 2020 

8. Rôzne 

9. Záver 

 

Ad 1: 

 Zasadnutie Správnej rady (ďalej len „SpR“) Univerzity veterinárskeho lekárstva  

a farmácie v Košiciach (ďalej len „UVLF“) otvoril jej predseda Ing. Ján Király, ktorý privítal 

členov SpR UVLF a hostí. SpR UVLF schválila program zasadnutia a za overovateľov zápisnice 

schválila Dr. h. c. JUDr. Ing. Jána Bíleka a Ing. Stanislava Hrehu, PhD.  

 

Ad 2: 

 Predseda SpR UVLF Ing. Ján Király vyzval tajomníka SpR UVLF doc. MVDr. Petra 

Korima, CSc., aby informoval o uzneseniach SpR UVLF, ktoré mali byť splnené ku dňu aktuálneho 

zasadnutia SpR UVLF.  



Na ostatnom zasadnutí SpR UVLF uložila dve uznesenia. Prvým uznesením uložila rektorke 

univerzity Dr. h. c. prof. MVDr. Jane Mojžišovej, PhD. informovať o napĺňaní nových 

akreditačných štandardov. Tajomník SpR UVLF doc. MVDr. Peter Korim, CSc. uviedol, že 

v súčasnej dobe Slovenská akreditačná agentúra pre vysoké školstvo ešte stále nevydala nové 

štandardy. Mgr. Jozef Jurkovič prítomných uistil, že agentúra vydá nové štandardy do septembra 

tohto roka. Na základe týchto informácií SpR UVLF prolongovala termín uznesenia na najbližšie 

zasadanie SpR UVLF po vydaní nových akreditačných štandardov. 

Druhé uznesenie uložilo kvestorovi UVLF Ing. Róbertovi Schréterovi, PhD. informovať 

o aktuálnych súdnych sporoch univerzity. Kvestor informoval prítomných, že univerzita prehrala 

súdny spor s doc. Ing. Jozefom Sokolom, CSc., ktorý univerzitu žaloval pre neplatnosť výpovede zo 

zamestnania v roku 2013. Vzhľadom na neadekvátnu výšku kompenzácie univerzita vedie so 

žalobcom rokovania o dohode na výške kompenzácie. Okrem toho vedie univerzita tri pasívne 

súdne spory. Predseda SpR UVLF Ing. Ján Király zdôraznil potrebu starostlivo sledovať súdne 

spory, ktoré vedie univerzita a aj tie, ktoré sú vedené proti univerzite a na najbližšom zasadaní SpR 

UVLF o nich podať informáciu. 

 

Ad 3: 

 Predseda SpR UVLF Ing. Ján Király uviedol, že Správa o činnosti SpR UVLF  

za rok 2019 bola vypracovaná v súlade s ustanoveniami zákona o vysokých školách, ako aj v súlade 

s vnútornými predpismi UVLF. Vyzval prítomných členov SpR UVLF, aby uviedli prípadné 

pripomienky k správe. Nikto z členov SpR UVLF nemal k správe žiadnu pripomienku  

a členovia SpR UVLF hlasovaním správu schválili. 

 

Ad 4: 

 Výročnú správu o činnosti UVLF za rok 2019 uviedla rektorka univerzity Dr. h. c. prof. 

MVDr. Jana Mojžišová, PhD.  

Zdôraznila, že rok 2019 bol pre univerzitu mimoriadne náročný, keďže bol rokom osláv 70. 

výročia jej založenia, čo bolo spojené s množstvom podujatí, bola vydaná medaila k tomuto jubileu, 

ako aj monografia mapujúca život univerzity v ostatnom decéniu. Obzvlášť vyzdvihla oslavy 30. 

výročia Nežnej revolúcie v spolupráci s Univerzitou Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach 

a Technickou univerzitou v Košiciach a podpísanie inovovanej Zmluvy o združení výskumne a 

technicky orientovaných univerzít SR (2.12.2019 v Bratislave). Združenie V7 tvorí sedem 

slovenských univerzít - Univerzita Komenského v Bratislave, Slovenská technická univerzita v 

Bratislave, Technická univerzita v Košiciach, UPJŠ v Košiciach, Žilinská univerzita  



v Žiline, Slovenská poľnohospodárska univerzita v Nitre a Univerzita veterinárskeho lekárstva  

a farmácie v Košiciach, ktoré sa dohodli na koordinácii a spoločnom postupe pri presadzovaní 

podpory vedy, výskumu a inovácií v slovenskom a európskom výskumnom priestore.  

Veľmi pozitívnou skutočnosťou v uplynulom roku bol pretrvávajúci záujem o štúdium na 

UVLF, zvýšený záujem o štúdium na univerzite zo strany zahraničných uchádzačov, nízka 

nezamestnanosť absolventov univerzity, stabilný počet kvalitných medzinárodne uznávaných 

publikačných výstupov, získanie piatich zahraničných grantov, vrátane grantov Horizont 2020 

a EFSA.  

Významným počinom bola realizácia projektov na zníženie energetickej náročnosti budov, 

konkrétne pavilónov 17, 25, 35 a 36, v celkovom objeme 4 mil. €. Významnou investíciou bola aj 

rekonštrukcia oplotenia univerzity v severnej časti areálu.  

Rektorka univerzity poďakovala generálnemu riaditeľovi Východoslovenskej vodárenskej 

spoločnosti Ing. Stanislavovi Hrehovi, PhD. za pomoc a spoluprácu pri vybudovaní a sfunkčnení 

prípojky pitnej vody na Účelové zariadenie pre chov a choroby zveri, rýb a včiel v Rozhanovciach, 

čo umožní efektívnejšie využitie tohto účelového zariadenia univerzity v ďalšom období.  

Pre zvyšovanie kvality výučby v študijných programoch Všeobecné veterinárske lekárstvo 

a Hygiena potravín prispeje nové Centrum klinických zručností a Laboratórium profesionálnej 

komunikácie.  

Naďalej pretrváva problém s pavilónom 34, časť pracovníkov sídliacich v budove má byť 

umiestnená v pavilóne 39, kde sa doposiaľ preinvestovalo 250 000,- €, a na dokončenie bude 

potrebných ešte 150 000,- €.  

V súčasnosti má univerzita 639 zamestnancov, z toho 220 učiteľov, a miernu 

prezamestnanosť. Preto boli prijaté opatrenia na zníženie počtu administratívnych THP. 

 Predseda SpR UVLF Ing. Ján Király vyjadril spokojnosť s činnosťou UVLF za rok 2019 

a Mgr. Jozef Jurkovič konštatoval, že UVLF je moderná vzdelávacia a výskumná inštitúcia, ktorá 

má jasné ciele a vízie a ide správnym smerom. 

 

Ad 5: 

 Výročnú správu o hospodárení UVLF za rok 2019 uviedol kvestor univerzity Ing. Róbert 

Schréter, PhD. Konštatoval, že údaje o hospodárení boli overené nezávislým audítorom, ktorý 

skonštatoval správnosť údajov uvedených v účtovnej uzávierke. Kvestor poukázal na skutočnosť, že 

výkony v hlavnej činnosti od roku 2015 neustále klesajú, čo znamená, že financovanie zo strany 

štátu je poddimenzované. Je to kompenzované dobrými výsledkami v podnikateľskej činnosti, 

a taktiež rastom výkonov v klinickej činnosti. Potešiteľná je skutočnosť, že sa ekonomicky 



ozdravuje činnosť Jazdeckého areálu, na strane druhej musia byť optimalizované ľudské zdroje, 

nakoľko v roku 2019 bol zaznamenaný nárast miezd o 1,4 mil. € oproti roku 2018. 

V diskusii postupne vystúpili Dr. h. c. JUDr. Ing. Ján Bílek, Ing. Ján Király, doc. MVDr. 

Peter Lazár, PhD., doc. MVDr. Peter Korim, CSc., Ing. Róbert Schréter, PhD. a Mgr. Jozef 

Jurkovič. Ing. Ján Király vzniesol otázku, prečo ŠPP, n. o. Zemplínska Teplica nemala ku dňu 

konania zasadnutia SpR UVLF v Košiciach schválenú účtovnú závierku? Doc. MVDr. Peter Korim, 

CSc. ako člen Správnej rady ŠPP, n. o. Zemplínska Teplica upozornil na skutočnosť, že ŠPP sa 

riadi Zákonom o neziskových organizáciách a štatútom, ktorý je registrovaný okresným úradom, 

a že účtovná uzávierka bude schvaľovaná v zákonom stanovenom termíne. Následne Ing. Ján Király 

upozornil, že podľa § 41, ods. 4 zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách v znení neskorších 

predpisov správna rada schvaľuje výročnú správu o hospodárení po jej schválení akademickým 

senátom univerzity. Ing. Róbert Schréter, PhD. vysvetlil, že nastala chyba v tabuľkách zaslaných 

MŠVVaŠ SR, čo znemožnilo predloženie výročnej správy o hospodárení akademickému senátu 

v plánovanom termíne. Predseda AS UVLF doc. MVDr. Peter Lazár, PhD. navyše uviedol, že 

v súvislosti s prijatými opatreniami v boji s koronavírusom, a s ohľadom už plánované pracovné 

povinnosti vedenia univerzity, nemohlo byť zvolané zasadnutie AS UVLF skôr ako 30.6.2020. 

 SpR UVLF správu prejednala, nemala k nej závažnejšie pripomienky a odhlasovala, že 

vzhľadom k dikcii § 41, ods. 4 zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách v znení neskorších 

predpisov a v nadväznosti na skutočnosť, že kvôli technických problémom s tabuľkovou časťou 

správy zapríčineným mimo kompetencie UVLF ich nemohol prerokovať a schváliť Akademický 

senát UVLF, bude o jej schválení hlasovať per rollam elektronicky, po schválení správy 

Akademickým senátom UVLF. 

  

Ad 6: 

 Návrh na rozdelenie výsledku hospodárenia predniesol kvestor univerzity Ing. Róbert 

Schréter, PhD. Pozitívny výsledok hospodárenia vo výške 121 000,- € navrhol celý použiť na krytie 

strát z minulých období, s čím SpR UVLF vyslovila súhlas a návrh bude schvaľovať spolu 

s výročnou správou o hospodárení per rollam. 

 

Ad 7: 

 Návrh rozpočtu UVLF na rok 2020 uviedol kvestor univerzity Ing. Róbert Schréter, PhD. 

Upozornil na rizikové miesta v rozpočte vo vzťahu k aktuálnej situácii a možnosti krátenia 

finančných prostriedkov zo strany MŠVVaŠ SR. Uviedol, že materiál bol predložený na rokovanie 



AS UVLF dňa 23.4.2020 a bol schválený 19 hlasmi, nikto nebol proti a nikto sa nezdržal 

hlasovania. SpR UVLF nemala k návrhu rozpočtu výhrady a schválila ho. 

 

Ad 8: 

V tomto bode ako prvá bola prejednaná aktualizácia Dlhodobého zámeru UVLF na roky 

2018 – 2023, ktorú uviedol prorektor pre rozvoj školy a hodnotenie kvality prof. MVDr. Jozef 

Nagy, PhD. Zhodnotil jednotlivé oblasti a úlohy a predstavil aktualizované úlohy. Ing. Ján Király 

vyzdvihol precíznosť vypracovania predloženého materiálu. 

Rektorka univerzity Dr. h. c. prof. MVDr. Jana Mojžišová, PhD. uviedla dôvody, ktoré 

viedli k predloženiu návrhu na zmenu organizačnej štruktúry univerzity. Redukuje sa množstvo 

organizačných útvarov, zjednodušuje sa riadenie, ktoré má byť dynamickejšie a pružnejšie. Ďalej 

informovala o výkone kontrolnej činnosti na univerzite. 

Dr. h. c. JUDr. Ing. Ján Bílek navrhol zvážiť vypracovanie analýzy na odhalenie potenciálne 

rizikových miest v zabezpečení bezpečnosti univerzity (viď prípad školy vo Vrútkach). 

 

Ad 9: 

Predseda SpR UVLF Ing. Ján Király poďakoval prítomným členom SpR UVLF a hosťom za 

účasť, diskusiu a predložené návrhy.  

 

 

Správna rada UVLF v Košiciach schvaľuje (pomerom hlasov v štruktúre za/proti/zdržal sa): 

1. Program zasadnutia SpR UVLF (13/0/0). 

2. Overovateľov zápisnice – Dr. h. c. JUDr. Ing. Jána Bíleka a Ing. Stanislava Hrehu, PhD. 

(13/0/0). 

3. Prolongáciu termínu na podanie informácie rektorky UVLF Dr. h. c. prof. MVDr. Jany 

Mojžišovej, PhD. o plnení nových akreditačných štandardov na ďalšie zasadanie SpR UVLF 

(13/0/0). 

4. Správu o činnosti SpR UVLF v Košiciach za rok 2019 (12/1/0). 

5. Rozpočet UVLF v Košiciach na rok 2020 (13/0/0). 

6. Odmenu rektorke UVLF v Košiciach (13/0/0). 

 

 

 

 



Správna rada UVLF v Košiciach berie na vedomie (pomerom hlasov v štruktúre za/proti /zdržal 

sa): 

1. Informáciu o aktuálnych súdnych sporoch, v ktorých je účastníkom UVLF v Košiciach 

(13/0/0). 

2. Výročnú správu o činnosti UVLF v Košiciach za rok 2019 (13/0/0). 

3. Vyhodnotenie plnenia a aktualizáciu Dlhodobého zámeru UVLF na roky 2018 – 2023 

(13/0/0). 

4. Informáciu o kontrolnej činnosti na UVLF v Košiciach (13/0/0). 

 

Správna rada UVLF v Košiciach ukladá (pomerom hlasov v štruktúre za/proti /zdržal sa): 

1. Rektorke UVLF v Košiciach Dr. h. c. prof. MVDr. Jane Mojžišovej, PhD. oboznámiť členov 

SpR UVLF s novou organizačnou štruktúrou univerzity (13/0/0). 

Termín: na najbližšom zasadaní SpR UVLF po vydaní nových štandardov 

 

 

Zapísal: 

doc. MVDr. Peter Korim, CSc.  ......................................................................................... 

 

Overili: 

Dr. h. c. JUDr. Ing. Ján Bílek   ......................................................................................... 

 

 

Ing. Stanislav Hreha, PhD.   .........................................................................................

   

Schválil:  

Ing. Ján Király    .........................................................................................

  


